
PERE BALL.LLOSERA, PRESIDENT 
DE LA JUNTA DEL COL·LEGI JEStfS INFANT

nen a menjar, a parar la taula, a fregar-la, a servir el menjar...és a dir, a valer-se
per ells mateixos.

- l a  casa, troben una continuïtat d'aquest aprenentatge?
Hauria de ser així, però és difícil d'aconseguir i sovint troben contradicció amb allò 

que els ensenyen a casa seva i a l'escola.
- Com heu solventat la qüestió del taller ara 

que el Col.legi Montsoriu ha passat a ser estatal?
L'aula que ens cedien ens anava molt bé i

ens ha costat força trobar un altre local.
Després de diverses gestions en va, hem tro
bat els baixos de can Joanola a un preu asse
quible i aviat ho tindrem enllestit per anar- 
hi .

-Quines activitats s'hi realitzen?
Al taller són quatre els nanos que hi 

van i fan catifes, treballen guix, telers, 
bosses de confits i fins i tot hi ha una em
presa que quan tenen moltes cartes ens les 
porten per que les posin a dins el sobre i 
hi plantin el segell.

- I la granja com va?
De moment molt bé, la setmana passada ma

teix es varen vendre 98 kg. de conill i ara 
tenim ganes de posar més gàbies, malgrat que 
el lloc no és molt espaiós. El fet principal és que ells hi tenen molta afecció i la cui- 
den molt bé; ara esperen il·lusionats que les gallines ponguin els primers ous. El que es 
tracta és de fomentar les activitats que els agraden i alhora els són profitoses.

Tanmateix s'ha parlat de construir una granja on hi puguin treballar tots els deficients 
de la comarca; l'inconvenient és qúe el "Serem", entitat que ho subvencionaria, no dóna 
els diners fins que l'obra és feta i és un xic arriscat.

- Com es nodreix el pressupost?
El Ministeri d'Educació cada dia ens fa més costat pels nanos d'edat escolar, i dels - 

que la sobrepassen, se'n fa càrrec el Serem. L'ajut ens ve mitjançant beques, transport, 
material de taller i menjador. També rebem subvencions del Govern Civil i dels municipis 
de la Mancomunitat. Els pares aporten en concepte de mensualitat, les 3.000 ptes. que re
ben del I.N.P. pel seu fill.

Tot i que no ho sembli, les despeses són moltes (personal, furgoneta, 180 km/dia, men
jador...) El pressupost puja a 230.000 ptes. al mes, és a dir, 19.000 ptes. per alumne.

-Qui formeu part de la Junta?
Fins ara som sis membres: en Lluís Danís, la Montserrat Soler, en Miquel Saborit, en

Xavier Puigdeval'l, la meva dona i jo, però properament n'hi haurà un altre per fer-se -
càrrec de l'explotació d'un terreny que ens han cedit. Cadascú té una tasca concreta, i 
conjuntament fem l'operació ampolla-paper, la loteria i tràmits per aconseguir beques.
De fet, les activitats que fem de cara al carrer (postulació, partits benèfics, col·lecta 
a missa...) hem intentat anar-les suprimint a mida que van aminorant les necessitats; - 
abans el col.legi les havia passat molt magres, però ara amb l'ajut que ens ve i amb els 
275 socis que som a la comarca, quasi ens en sortim. Només ens farien falta uns quants so
cis més per arribar a tenir autonomia.

De cara a aquestes festes de Nadal, no ens deixem enlluernar pels torrons i la pau i 
felicitat aparents i sapiguem veure que al nostre costat encara hi ha qui necessita ajut. 
Fer-se soci del Col.legi Jesús Infant pot ser una manera de donar-los la mà. PENSEM-HO.
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